
內政部移民署禁止赴陸通知單 

Notice of Prohibiting Entry to the Mainland Area 
National Immigration Agency, Ministry of the Interior

機關地址：臺北市廣州街十五號  

Address：No. 15, Guangzhou Street, Taipei 

聯絡電話：(0 二)二三八八九三九三  

分機二六八七  

Telephone: (02)23889393, Extension 2687 

受文者：           先生（女士） 
Recipient  
發文日期：   年   月   日  

Date of issue: (Year/Month/Day)  

發文字號：  

Letter No.  

台端為「臺灣地區與大陸地區人民關係條例」第九條第四項規定人員，
請確認是否已申請並經審查許可，否則依法禁止進入大陸地區。 

As a person who is subject to the provisions of Article 9 of the Act Governing 
Relations Between the People of the Taiwan Area and the Mainland Area, please 
confirm that you have applied for and received due approval, otherwise you are
prohibited by law from entering the Mainland Area.  

備註： 

依「臺灣地區與大陸地區人民關係條例」第九條第四項規定辦理。如有疑義，請逕向（原）服

務機關(構)、委託機關或受託團體、機構查詢。 

Note: 
This notice is issued pursuant to the provisions of Article 9 Paragraph 4 of the Act Governing Relations
Between the People of the Taiwan Area and the Mainland Area. If you have any query about this
notice, please contact your (original) service agency (institution), entrusting agency, or entrusted 
organization or agency. 

正本： 先生（女士） 

Original to 

副本：本署國境事務大隊 國境事務隊 

Copy to: Border Affairs Brigade, Border Affairs Corps, National Immigration Agency

內政部移民署 

National Immigration Agency, Ministry of the Interior 
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